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P  R  O T O K Ó Ł   Nr XIV/2011 
 

z sesji Rady Gminy Poraj  
 

w dniu 28 października 2011 roku  
 

sala nr 220  

Urzędu Gminy w Poraju, ul. Jasna 21  
 

 
 

Sesję Rady Gminy Poraj otworzyła i prowadziła p. Katarzyna 

KAŹMIERCZAK -Przewodnicząca Rady Gminy Poraj. 

Na ogólny stan 15 Radnych w sesji uczestniczyli wszyscy.  
 
 

Porządek  obrad: 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy. 

4. Informacja  z działalności  międzysesyjnej  Przewodniczącej Rady 

Gminy.  

5. Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie od ostatniej sesji. 

6. Informacja o oświadczeniach majątkowych Radnych Gminy Poraj. 

7. Zapytania i wolne wnioski - odpowiedzi. 
 

8. Raport o stanie oświaty na terenie Gminy Poraj.  
 

9. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych na terenie sołectw 

Żarki Letnisko i Masłońskie w roku bieżącym. 
 

10.Informacja o przygotowaniu Gminy do sezonu zimowego: 

10.1. Urzędu Gminy, 

10.2. Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 

11. Raport Wójta Gminy z realizacji Programu Ochrony Środowiska             

z uwzględnieniem perspektywy na lata 2008-2015. 
 

12. Projekty uchwał w sprawie: 

12.1. wysokości opłaty targowej, 

12.2. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących 

własność Gminy, 

12.3. udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej                      

w miejscowości Jastrząb, 

12.4. zmian w budżecie Gminy Poraj na 2011 rok, 

12.5. zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2014. 
 

 

13. Sprawy organizacyjne. 
 

14. Zamknięcie sesji. 
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P r z e b i e g    o b r a d: 

 
Ad. 1  porządku obrad: 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 

W sesji udział wzięli: 

1) Goście zaproszeni i mieszkańcy Gminy według listy obecności stanowiącej załącznik 

nr 1 do niniejszego protokółu, których serdecznie powitała Przewodnicząca Rady, 

szczególnie Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu p. Dorotę Kaim-Hagar i Dyrektora 

SPZOZ w Myszkowie p. Jacka Kreta, 

2) Radni wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokółu. 
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak o godzinie 12
05

 otworzyła XIV sesję Rady Gminy 

Poraj i oświadczyła, że w sesji biorą udział wszyscy Radni, co pozwala na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał przez Radę Gminy Poraj. 
 

 

Ad. 2  porządku obrad:  
Ustalenie dziennego porządku obrad. 
 
 

Nawiązując do porządku obrad - zał. nr 3 – przekazanego Radnym oraz jednostkom 

pomocniczym Gminy zgodnie z terminem ustawy o samorządzie gminnym (j.t.  Dz. U. Nr 

142, poz. 1591 z 2001 roku z późn. zm.), Przewodnicząca Rady w imieniu p. Łukasza 

Stachery - Wójta Gminy - poprosiła Radnych o wyrażenie zgody na wprowadzenie do 

punktu 12-go porządku sesji dodatkowych projektów uchwał (omówionych na Komisjach) 

w sprawie: 

1) udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w miejscowości Jastrząb - 

akceptacja Radnych 15 głosami „za” - dopisany w ppkt 12.3; 

2) zmian w budżecie Gminy Poraj na 2011 rok – „jednogłośnie” - dopisany w ppkt 

12.4, 

3) zmian wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2014 – zatwierdzono 

„jednogłośnie” - dopisany w ppkt 12.5. 
 

Radna p. Zdzisława Polak zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku sesji dyskusji  

na temat uchylenia Uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Oświaty Samorządowej Gminy Poraj wskazując na wniosek z Komisji 

budżetu do Wójta. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie wniosku, który został odrzucony w drodze 

głosowania stosunkiem głosów: „za”- 3 głosy, „przeciw” – 10 głosów, wstrzymało się” – 1 

głos. 
 

Zapisany na wstępie „Protokółu” porządek obrad został przyjęty przez 15 Radnych 

w głosowaniu: „za”- 13 głosów, „wstrzymało się” – 2 głosy. 

 
 

Ad. 3 porządku obrad: 
Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Poraj stwierdziła, że Protokół z ostatniej sesji był 

wyłożony w biurze Rady oraz w sali przed jej rozpoczęciem i poprosiła o zgłaszanie uwag 

do jego treści – uwag nie było. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak zarządziła głosowanie wynikiem, którego 15 Radnych 

uchwaliło treść Protokółu Nr XIII/2011 z 23 września 2011 roku „jednogłośnie”. 
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 W dalszej części posiedzenia Wójt Gminy poinformował o 25 rocznicy działalności 

Koła Wędkarskiego w Poraju i złożył na ręce p. Włodzimierza Mielczarka Prezesa Koła 

gratulacje i kwiaty, który podziękował za pamięć informując, że działają już czwartą 

kadencję a posługując się liczbami stwierdził, że w roku 1986 Koło liczyło 130 członków a 

w chwili obecnej 253. 

 
 

Ad. 4  porządku obrad: 
Informacja  z działalności  międzysesyjnej  Przewodniczącej Rady Gminy.  
 

Zgodnie z uchwalonym porządkiem obrad, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała 

„Informację” ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym. Dokument stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
 

Ad. 5 porządku obrad: 
Sprawozdanie z  pracy  Wójta w okresie od ostatniej sesji. 
 

Wójt p. Ł. Stachera zapoznał uczestników sesji z „Informacjami”: 

1) z działalności międzysesyjnej Wójta – załącznik nr 5 do niniejszego protokołu, 

2) z działań referatu pozyskiwania środków – zał. nr 6, 

3) z wykonanych zadań inwestycyjnych – zał. nr 7, 

4) międzysesyjną Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – zał. nr 8, 

5) ewidencji ludności – jak w załączniku o nr 9, 

6) na temat wydanych Zarządzeń Wójta Gminy Poraj – zał. nr 10. 

Dodatkowo Wójt poinformował, że: 

 dzisiaj odbędzie się spotkanie Seniorów działających w Radach Gmin poprzednich 

kadencji i z tym gremium „Radą Seniorów” będzie konsultował ważkie dla Gminy 

sprawy, 

 odbył spotkania na temat: 

- rzeki „Warty” - miało na celu wypracowanie bezpieczeństwa zalewu, wałów,  

mostów i ochrony mieszańców w kontekście ubiegłorocznej powodzi, 

- przebudowy drogi wojewódzkiej D-791, 

- przygotowania terenów pod względem organizacyjnym przy cmentarzach w Gminie 

zapewniając o rozwiązaniu problemów komunikacyjnych w dniu 1 listopada. 

Ponadto zaprosił na uroczystości związane z obchodami Dnia Niepodległości na godz. 

9
30 

do Kościoła w Poraju z uroczystym przemarszem pod pomnik Marszałka Józefa 

Piłsudskiego i na część artystyczną do kina oraz pod mogiłę w Dębowcu gdzie zostanie 

odprawiona uroczysta msza święta. 

 

W dalszej części obrad Przewodnicząca Rady udzieliła głosu przybyłym na sesję 

gościom. 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Myszkowie p. J. Kret 

przedstawił plany rozbudowy szpitala powiatowego i rozliczył się z dotychczasowych 

wydatków wskazując między innymi na kwoty: 

 3 259 274 zł – rozbudowa i przebudowa I etapu w 2009 roku 

 15 011 600 – II etap w 2010 roku 

 704 706 – zakup i montaż aparatury medycznej 

 240 997 – przebudowa rozdzielni 

 306 333,04 – drogi, parki, chodniki 

 47 154 – system telewizji cyfrowej 

 81 tyś – dostawa i transport tlenu 

 1 mln przetarg na sprzęt medyczny - 4 października b.r.  

 1,6 mln zł - modernizacja starej części szpitala + termomodernizacja 16 listopada. 
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Planowany jest: 

 nowy wydział tj. nowa izba przyjęć na parterze bardzo nowoczesna, 

 oddział urazowo-ortopedyczny, 

 przedłużenie oddziału ginekologiczno i noworodków, 

 blok operacyjny – najnowocześniejsze oddziały na Śląsku, 

 nowy oddział neurologii leczący udary mózgu, 

 oddział udarowy – w tym miejscu p. Dyrektor poinformował, że w ciągu 2 miesięcy 

miało miejsce 88 udarów w powiecie - szpital będzie mógł obsłużyć około 40 

pacjentów miesięcznie. 

Mając powyższe na uwadze dr Kret poprosił o wsparcie finansowe ze strony Rady i Wójta 

wskazując na brakującą kwotę 4 mln zł. 
 

 

Ad. 6 porządku obrad: 
Informacja o oświadczeniach majątkowych Radnych Gminy Poraj. 
 

Kontynuując porządek sesji p. K. Kaźmierczak odczytała „Informację                        

o oświadczeniach majątkowych Radnych Gminy Poraj” – jak w załączniku nr 11 do 

niniejszego protokółu. 
 

 

Ad. 7 porządku obrad: 
Zapytania i wolne wnioski – odpowiedzi. 
 

Realizując uchwalony porządek obrad Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła punkt 

zapytań i wniosków do Wójta Gminy: 

1) p. Z. Polak zarzuciła Przewodniczącej Rady wprowadzanie dodatkowych punktów 

do sesji bez wcześniejszego przegłosowania, poruszyła sprawy: 

 wyraziła nadzieję, że dotacja z Gminy pójdzie na doposażenie i remont szpitala            

a nie będzie przeznaczona na nagrody dla dyrektora jak to miało miejsce wcześniej, 

 nawiązując do nieuprzejmego parkingowego przy szpitalu wskazała na rozliczanie 

opłat w urzędzie skarbowym, 

 pytała o przedstawiciela z Żarek Letniska w Radzie Seniorów; 

 nawiązując do informacji inwestycyjnej zarzuciła autorowi dużą ilość estetyki 

wnosząc o zmianę na: budowę chodnika na ul. Letniskowej i uzgadnianie                   

z Radnymi lokalizacji progów zwalniających wskazując za zbędny na ul. Zielonej; 

2) p. Krzysztof Szustak nawiązując do tematu odwodnienia prosił w imieniu 

mieszkańców o przedstawienie informacji na temat przeprowadzenia rowu na 

terenie „Złomrexu”; wnioskował o: oświetlenie na ul. Ogrodowej i Kolejowej, 

wykonanie nadlewki na ½ części ul. Chorońskiej i budowę chodnika, ustawienie 

koszy za przejazdem, zatrudnienie budowlańca z uprawnieniami; 
 

3)  p. Krzysztof Klimek złożył podziękowania dla Wójta za odwodnienie ul. Wiejskiej 

i planowaną budowę Przedszkola w Żarkach Letnisku; 

4) p. Jolanta Kozak życząc powodzenia pogratulowała Dyrektorowi SPZOZ 

inicjatywy wyrażając przeświadczenie o dalszej partycypacji w kosztach ze strony 

samorządu; 

5) p. Barbara Trząskowska-Szcześniak podziękowała w imieniu młodych z Żarek 

Letniska korzystających z rampy i prosiła o utwardzenie nawierzchni ze względów 

bezpieczeństwa oraz budowę małego skateparku dla początkujących. Podnosząc 

temat ogłoszenia przetargu „akcja zima” wskazała na brak kryterium oceny                

i zgłaszanych wcześniej uwag przez Radnych tj.: źle opracowanej specyfikacji, 

wymogów stosowanego żużla, brak odpowiedniego sprzętu. Nawiązując do 

wypowiedzi przedmówczyni stwierdziła, że jest absolutną przeciwniczką transferu 

środków finansowych na zadania państwa, czyli służbę zdrowia; 
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6) p. Anna Zagroba ponownie wskazała na straszące ruiny byłej świetlicy na terenie 

Fabryki Tektury w Masłońskim i apelowała o wykonanie rozbiórki przez Gminę                     

z równoczesnym obciążeniem właściciela. Podziękowała w imieniu mieszkańców 

za budowę chodnika do szkoły; 

7) p. Przemysław Bąk pogratulował zaszczytnej funkcji mieszkańcowi swojego 

sołectwa zapewniając ze swej strony pełne poparcie do działań p. Dyrektora ZOZ,   

a radny p. Andrzej Pawłowski wypowiadając się, jako członek Rady Społecznej 

przez SPZOZ mówił o wizytacji obiektu, który jest imponujący i optował za 

dofinansowaniem do szpitala, który służy naszym mieszkańcom; 

8) poparł przedmówców Sołtys z Choronia w imieniu mieszkańców; 

9) mieszkaniec Żarek Letniska p. Chola w imieniu mieszkańców i rodziny 

podziękował Wójtowi i Radzie za miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego przy ul. Prostej- Porajskiej wskazując na poprawę pracy urzędników 

w obecnej kadencji; 

10) mieszkanka Poraja p. Podlejska apelowała o wsparcie inicjatywy rozbudowy 

szpitala powiatowego i skierowała pytanie do Radnych dlaczego są przeciwni 

działalności Kół Gospodyń Wiejskich – Przewodnicząca Komisji oświatowej 

wskazała na generalne nieporozumienie w temacie informując, że Komisja 

wnioskowała do Dyrektora GOK-u o przedstawienie planu rzeczowo-finansowego              

w którym wskazana będzie dotacja dla KGW. 
 

W dalszej części obrad: 
 

1) Przewodnicząca Rady poinformowała radną p. Z. Polak, że grzecznościowo 

udzieliła głosu przybyłym gościom w ramach swoich kompetencji, 
 

 

2) Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu podziękowała za możliwość wypowiedzenia 

się na sesji i ciepłe słowa wypowiadane przez uczestników sesji. Zapewniła, jako 

członek Zarządu SPZOZ, iż każda złotówka jest skrupulatnie rozliczana. 

Podkreśliła, że wszystkie decyzje zapadały w sposób kolegialny i nawiązując do 

deklaracji samorządów prosiła o pomoc w miarę możliwości Gminy; 
 

3) Wójt Gminy odpowiadał: 

 na dniach zostanie ukończone oświetlenie ul. Ogrodowej i podpisana umowa, 

 co do ul. Kolejowej jest wsparcie ze strony PKP i proces zostanie rozpoczęty po 

zakupieniu lamp, 

 odwodnienie jest priorytetem w tej kadencji Rady. W tym roku zostało 

wykonane około 11 km rowów odwadniających i będzie kontynuowane 

sukcesywnie; 

 Złomrex wykona przepust, co zostało uzgodnione z p. Prezesem; 

 ul. Chorońska jak mówił wielokrotnie zostanie wykonane w trakcie kadencji tej 

Rady; 

 kosze na śmieci są sukcesywnie rozstawiane na terenie całej Gminy; 

 nie ma problemów inwestycyjnych aczkolwiek rozważy możliwość zatrudnienia 

budowlańca; 

 podziękował za ciepłe słowa od mieszkańców i Radnych, a nawiązując do 

skateparku zapewnił o utwardzeniu terenu i kontynuacji przy rampie; 

 temat odśnieżania będzie omawiany na posiedzeniach Komisji; 

 podziękował gościom za przybycie i wypowiedzi w sprawie szpitala. Określił 

temat służby zdrowia za bardzo ważny i trudny oceniając bardzo pozytywnie 

dotychczasowe osiągnięcia w rozbudowie szpitala powiatowego bez deklaracji 

w obecnym czasie; 

 zapewnił o rozbiórce ruiny świetlicy w listopadzie przez właściciela lub Gminę 

i obciążenie kosztami; 
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 jest podpisana umowa Programu Ograniczenia Niskiej Emisji - są wnioski          

w Urzędzie Gminy i na stronie internetowej Urzędu. Przewiduje się, że 

mieszkańcy będą mogli liczyć na uzyskanie dofinansowania w wysokości do 

60% kosztów wykonania modernizacji (wymiana kotła węglowego na węglowy 

nowej generacji, gazowy, olejowy itp. oraz montaż układu solarnego). Firma 

będzie robiła analizę, będą szkolenia, spotkania; 

 dyskusja na temat przyszłorocznych inwestycji będzie tematem wspólnego 

posiedzenia Komisji w listopadzie; 

 progi zwalniające będą konsultowane z Sołtysami i Radnymi, obecnie są 

zamówione 1 na ul. Szkolnej i 1 na ul. Cichej w Żarkach Letnisku; 

 jest inicjatorem Konsultacyjnej Rady Seniorów, do których poszły zaproszenia, 

lecz nie wie, kto na nie odpowie – lista do wglądu po sesji; 

 współpraca z KGW układa się bardzo dobrze, które świetnie promują Gminę, 

stara się wychodzić naprzeciwko inicjatywom społecznym. 

 
 

Ad. 8 porządku obrad: 
Raport o stanie oświaty na terenie Gminy Poraj. 
 

Materiał pisemny zatytułowany „Raport o stanie oświaty w Gminie Poraj” stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 

Przewodnicząca p. B. Trząskowska-Szcześniak stwierdziła, że w analizowanym 

dokumencie brakuje: ilości dzieci, ile Gmina dopłaca do oświaty i ile na nią zabraknie ze 

względu na podwyżki dla nauczycieli.  

Pani Z. Polak zarzuciła Wójtowi tworzenie Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego 

Oświaty Samorządowej w Gminie pomimo wniosków z Komisji Rady (zacytowała 

wniosek z Komisji ds. budżetu) i wskazując na dodatkowe zatrudnienie uznała, że Rada nie 

będzie miała na to wpływu. Apelowała o uchylenie Uchwały poprzedniej kadencji w tej 

sprawie i ograniczenie niepotrzebnych kosztów, jakie pociągnie za sobą dodatkowa 

komórka administracyjna. 

Wójt Gminy jednoznacznie stwierdził, że: 

- dzieci nic nie stracą na utworzeniu ZEAOS (Zespół), dzieci i młodzież są 

priorytetem w naszej Gminie, 

- może dojść do połączenia oddziałów w placówkach, 

- nie zwiększy kosztów na oświatę związanych z zatrudnieniem Kierownika                   

i zarazem Pełnomocnika ds. oświaty, 

- jest po konsultacji z Dyrektorami, od których wyszedł pomysł utworzenia Zespołu, 

- nie wyobraża sobie, aby Kierownik Zespołu działał bez konsultacji czy zgody 

Wójta, 

- nie będzie powtarzał tego, co na Komisjach Rady i uważa, iż jest to dobre 

rozwiązanie organizacyjne, bo Kierownik a zarazem Pełnomocnik ds. oświaty jest 

zatrudniony w celu dobrego zarządzania i pozyskiwania środków na oświatę, 

ponieważ osoba, która jest nie ma takich predyspozycji, 

-  prosił by umożliwić realizację planu, jaki sobie założył i nie krytykować tego, co 

jeszcze nie funkcjonuje, 

- będzie realizował decyzje niepopularne dla poprawy wszystkich dziedzin 

funkcjonowania w Gminie. 

Przewodnicząca p. B. Trząskowska-Szcześniak wyjaśniła, że Komisja oświaty nie mogła 

zająć się Statutem Zespołu ponieważ został uchwalony za poprzedniej kadencji Rady              

i optowała aby temat wprowadzić na wspólne posiedzenie w dniu 7 listopada. 

Radna p. Z. Polak wnioskowała o uzupełnienie „Raportu” o brakujące informacje, na które 

zwrócono wcześniej uwagę. – wniosek przyjęto do realizacji 13 głosami „za” przy 2 

głosach „wstrzymujących się”. 
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Ad. 9 porządku obrad: 
Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych na terenie sołectw Żarki Letnisko i Masłońskie w roku 

bieżącym. 

„Informacja” pisemna do tematu stanowi załącznik nr 13 do protokółu. 

W dyskusji radna p. Z. Polak dokonała porównania nakładów inwestycyjnych Żarek 

Letniska do Masłońskiego. Wskazała na konieczność rozbicia połączonych wydatków na 

budowę placów zabaw oddzielnie dla Poraja i oddzielnie dla Żarek Letniska (podano 

łączną kwotę).  

Radny p. Andrzej Ludwikowski zaproponował, aby na kolejnych sesjach przedstawić 

kolejne sołectwa. 

Wójt p. Ł. Stachera stwierdził, że sesja była planowana wyjazdowo do Żarek Letniska           

z uwagi na remont dużej sali w Urzędzie i stąd informacje o dwóch sołectwach. 

Oświadczył, że na 4-o letnią kadencję tej Rady są zaplanowane inwestycje dla każdego 

sołectwa w Gminie w każdym roku planowana będzie kwota około 5 mln zł. Stwierdził 

również, że inwestycje rozpoczęte muszą być zakończone i wskazał na 15 mln wydatek na 

inwestycje w tegorocznym budżecie. Mówił również o planowanym na wiosnę rozpoczęciu 

budowy oczyszczalni i kanalizacji w Masłońskim i w Żarkach Letnisku, której fatalne 

położenie podraża koszty inwestycji o około 2 mln zł (700 m nitka po lesie i potem pod 

górę). 

 
 

Ad. 10 porządku obrad: 
Przygotowanie Gminy do sezonu zimowego. 

Do „Informacji o przygotowaniu Gminy Poraj do akcji zima 2011/2012 r.” - zał. nr 14 -

były zgłoszone uwagi na Komisjach Rady i temat będzie kontynuowany. 

„Informacja” z GOPS-u to załącznik nr 15 do niniejszego protokołu – nie było uwag. 
 

 

Ad. 11 porządku obrad: 
Raport Wójta Gminy z realizacji Programu Ochrony Środowiska z uwzględnieniem perspektywy na lata 

2008-2015. 

Radni wnieśli szereg uwag do „Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska” – zał. 

nr 16, a między innymi: 

- ile posesji nie jest podłączonych do kanalizacji w Poraju, ile wywożonych jest 

śmieci i ile ścieków, 

- brak uregulowanej gospodarki wodno ściekowej, 

- czy właściciele nieruchomości posiadają dokumenty potwierdzające wywóz 

nieczystości płynnych, 

- co ma przebudowa dróg do hałasu jak zapisano w pkt 5 informacji, 

- zero edukacji ekologicznej i planowania na przyszłość. 

 
 

Ad. 12 porządku obrad: 
Projekty uchwały. 

Radni kolejno analizowali przedłożone pod obrady projekty uchwał, które czytał 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Poraj p. K. Klimek w sprawie: 

 

12.1.  

wysokości opłaty targowej – Uchwała została podjęta 

„jednogłośnie” i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu: 
 

 

U c h w a ł a  Nr 82(XIV)2011 
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12.2.  

15 Radnych Rady Gminy Poraj wynikiem głosowania: „za” – 13 

głosów, „przeciw” – 1 głos, „wstrzymało się” – 1 głos podjęło 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości stanowiących własność Gminy: 

 

U c h w a ł a  Nr 83(XIV)2011 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokółu. 

 

12.3.  

Uchwałę - zał. nr 19 - w sprawie udzielenia dotacji dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w miejscowości Jastrząb 
podjęło 15 Radnych w głosowaniu: „za” – 14 głosów, „wstrzymało 

się” – 1 głos: 

 

U c h w a ł a  Nr 84(XIV)2011 
 

12.4.  

Radna p. Z. Polak wyraziła swoje niezadowolenie z powodu zdjęcia 

środków finansowych z inwestycji w Żarkach Letnisku, które zapewnił 

Wójt wrócą na budowę oczyszczalni i kanalizacji w Masłońskim i w 

Żarkach Letnisku w roku 2012. 

Rada Gminy w zarządzonym głosowaniu dokonała zmian w budżecie Gminy 

Poraj na 2011 rok jak w załączniku nr 20 do niniejszego protokółu: 

 

U c h w a ł a  Nr 85(XIV)2011 
 

Wynik głosowania: „za” – 14 głosów, „przeciw” – 1 głos. 

 

12.5.  

Radni Gminy dokonali zmian wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2011-2014 jak w załączniku nr 21 do 

protokółu: 

 

U c h w a ł a  Nr 86(XIV)2011 
 

Uchwała była zatwierdzona w drodze głosowania: „za” – 14 głosów, „wstrzymało się” – 

1 głos. 

 
 

Ad. 13 porządku obrad: 
 

Sprawy organizacyjne. 
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak: 
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1) porosiła Komisje Rady o opracowanie i przedłożenie rocznych Planów pracy do 30 

listopada b.r. na podstawie, których zostanie opracowany projekt planu pracy Rady 

Gminy Poraj, 

2) przypomniała o wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 7 listopada. 

 
 

 Ad. 14 porządku obrad: 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego obrad, Przewodnicząca Rady Gminy 

Poraj podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła XIV sesję o godzinie  15
45

. 
 

 

Protokolant  

 

      Przewodnicząca 

                        Rady   Gminy   Poraj 
   
 

           Katarzyna KAŹMIERCZAK 


